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J6zef Mazierski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na interpelacjq miedzysesyjnq w sprawie budowy chodnika wzdluZ
ul. Dojazdowej do skay2owania z ul. Kaliskq oraz wykonania nawierzchni bitumicznej na

skzyzowaniu ul. Zeromskiego - Dojazdowa upaejmie informuje, i2 ze zrozumieniem podchodzg do
pzedstawionego pnez Pana problemu, niemniej jednak wnioskowany zakres rob6l nie zostanie ujgty

w bud2ecie miasta na 2017r z powodu plan6w inwestycyjnych MPW|K sp. z o. o. w zakresie rozbudowy

sieci wodociqgowej

Po zrealizowaniu zaplanowanych rob6t pzez MPW|K inwestycja zostanie zaproponowana do
projektu planu budzetu na nastgpne lata.
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